
 
 
 
 
 
Søknad om prioritering ved utbygging av 
fiberbasert breiband 
 
Refererer til deres nettside hvor det i disse dager er interessekartlegging for utbygging av fiberbasert 
breiband.  
 
Jeg vil på veiene av Bakkøy Grendalag, tydeliggjøre grendas interesse for utbygging av fiberbasert 
breiband.  
Det er svært begrenset kapasitet på bakkenettet. Det er så dårlig at det er mange som ikke kan 
benytte seg av dette tilbudet.  
Det er derfor mange som i dag bruker radiolink. 
Radiolink viser seg å være ustabilt, og vi har i lange perioder vært uten internett pga lav prioritering 
for utbedring av feil. 
Jeg har blitt kontaktet av svært mange som mener vi i grenda må gjøre noe sammen for å fremme 
vår interesse. Derav dette brevet.  
Det er også lagt ut en oppfordring i postkassene til alle husstander, om å gå inn å svare på 
kommunens interessekartlegging. 
 
Jeg håper det kommer tydelig frem av undersøkelsen, at vi ønsker en utbygging.  
 
 
Mvh 
Lars Vaage 
Bakkøy Grendalag   
   
 
 
 


